
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1783 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res foreløbigt. Spørgsmålet er stillet af Jane Heitmann på vegne af Sundheds- og Æl-

dreudvalget. 

 

Spørgsmål nr. 1783:  

”Hvor ofte er Styrelsen for Patientsikkerhed på tilsynsbesøg på klinikker, der udfører 

perŵaŶeŶt hårfjerŶiŶg, og hvilke fuŶd har der været i deŶ forbiŶdelse.” 

  

Svar: 

Styrelsen for Patientsikkerhed er blevet anmodet om bidrag til besvarelsen.  

 

Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo oktober 2020.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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